
 

 Zápis č. 10 z jednání Investiční komise Rady města Milevska 

konaného 14.03.2022 na MěÚ Milevsko, Sažinova 843  
 

Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise  

Ing. Bohuslav Beneš  

Martin Kostínek  

JUDr. Martin Kupec, Ph.D.  

Ing. Jaroslav Mácha  

Jaroslav Peták  

Kateřina Jarošová, BBus  

 

Omluveni: Bc. Jan Jedlička  

Ing. Václav Pavlečka  

 

Hosté: Ing. Michal Herma, vedoucí odboru investic a správy majetku  

 

Program: 1. Zahájení a přivítání hostů.  

2. Návrh ČEVAK a. s. - Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2022-2031. 

Ad.2:  
Hlavním bodem jednání byl návrh aktualizace „Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací 

na období 2022 až 2031“ zpracovaný a. s. ČEVAK České Budějovice.  

Vedoucí odboru investic a správy majetku Ing. Herma seznámil přítomné s plánem. Aktualizace 

probíhá podle metodického pokynu.  

Ing. Mácha vznesl dotaz k vývoji nájemného uvedeného v plánu, kde ze začátku dochází k 

nárůstu cen o cca 300.000 Kč bez DPH ročně, avšak v posledních uvedených letech ceny stagnují. 

Členové IK se dohodli, že jde o velké časové rozmezí, a že je tedy rozhodující období 5 let. Pro 

vzdálenější období je těžké odhadnout vývoj cen a financování.  

Hlasování: Všichni přítomní členové IK v počtu 6 vzali na vědomí „Plán financování obnovy 

vodovodů a kanalizací na období 2022 až 2031“ a IK doporučuje RMM Plán ke schválení bez 

úprav. 


